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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Qrszággyűlésről'szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az

miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s

„Kíván=e bármit is tenni a kormány annak érdekében, hogy a mozgásszervi fogyatékkal
`élőket° a jövőben semmilyen hátrány ne érje azok miatt, akik hamis parkolás i
igazolvánnyal rendelkeznek? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásbanvárom.

Tisztelt Miniszter Úr!

A mozgássérültek bizonyos orvosi pontszám alapján kaphatnak mozgássérült parkolás i
kártyát, amely nagymértékben megkönnyíti számukra a parkolást a kijelölt parkolóhelyekkel .
Sajnos erre a területre is rengeteg csaló telepedett rá, akik hamis parkolási engedéllye l
rendelkeznek, ezáltal megnőtt az 'ilyen engedményekkel rendelkező személyek, gépkocsik
száma. Ez a helyzet tarthatatlanná vált, amelyet a kormányzat is észlelt és próbált megoldást .
találni a problémára, mégpedig úgy, hogy megszigorították azt a pontszámot, amire kiadható a
mozgássérült parkolási engedély . Ezzel olyan betegek is kiszorultak a kedvezményezette k
köréből, mint például a csípő- és térdprotézissel rendelkezők.

Számos embert érint az igazságtalan döntés, mert pont a mozgásszervi fogyatékkal él ők azok, .
akik a legnagyobb segítséget kapták azzal, hogy ilyen kedvezményben részesültek és nem
kellet a tömegközlekedési eszközöket igénybe venniük . Köztudott, hogy a buszok-és egyéb
tömegközlekedési eszközök a legnagyobb ellenségei például a protézissel rendelkez ő
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embereknek, a hosszú ideig tartó állás, lökdösődés és a rázkódás miatt . Jelenleg tömegesen
nem adják meg az ötévenként megújítandó igazolványt azoknak sem, akik rendelkezne k
„állapota végleges” tömegközlekedési járművek használata nem javasolt, orvosi véleménnyel .
Érthetetlen, hogy egy orvosokból álló bizottság a beteget ismerő szakorvosok és körzeti
orvosok szakvéleményét felülbírálhatja, 'csak azért, mert olyan központi utasítást kaptak, hogy
„csökkenteni kell a forgalomban lévő mozgássérült igazolványok számát” .

Véleményen szerint nem elfogadható az, hogy egy szabálysértési kérdést orvosi úton
próbálnak megoldani . A megoldást a szabálysért ők kiszűrése, a hamis igazolványt használó k
megbüntetése és az igazolványaik bevonása jelentené . Ez ,egy bűnüldözési feladat,és nem
'Orvosi kérdés:

A kérdésem, hogy kíván=é bármit is tenni a Kormány annak érdekében, hogy a mozgásszerv i
fogyatékkal élőket a jövőben semmilyen hátrány ne érje azok miatt, akik hamis parkolás i
igazolvánnyal rendelkeznek?

Budapest, 2015 . március 24 .

Tisztelettel :

Hegedűs Lorántné
Jobbik Frakció
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